
Referat fra bestyrelsesmøde den 20.06.24 

 

Tilstede: kirsten, Charlotta, Jesper, Amanda og sandra  

 

1. Godkendelse af referat fra maj. 
Godkendt 
 

2. Beboer henvendelser 
A . Henvendelse vedr.  træ nær hæk i baghaven. 
Bestyrelsen kan ikke anbefale at træet fjernes, da det betyder at hovedparten af 
træerne på thulevej skal fjernes. Anbefalingen sendes videre til viceværterne 
mhp endelig beslutning. 

               B.  henvendelse om at referatet bliver uddybet. 

               C.  henvendelse vedr smadret bil på p pladsen 42-98 

                Bestyrelsen tager kontakt til viceværten 

3. Orientering / status af budgetter. 
Da der stadig er flere penge på fritidskontoen, vil bestyrelsen opfordre beboer til 
at komme med forslag til kommende aktiviteter. 
 

4. Aktivitet i august/ september. 
Der drøftes muligheden for at afholde fællesspisning i festsalen - drøftes på 
næste møde. 
 

5. Orientering fra UB. 
-  Indvendig malearbejde forventes udført nov 24- april 25. 

- Plastcontainere 
Samtlige plastcontainere på Thulevej er fyldte. Der er taget kontakt til 
viceværterne mhp at bestille ny tømning. 

 

6. Markvandring 
Der drøftes punkter der skal tages op med viceværterne til markvandring i næste 
uge 
 

 7. fitness 

- Rengøring: flere beboer har klaget over rengørings niveauet. 



Det aftales at bestyrelsen følger op på rengøringsstandarten mhp om vi skal 
tilbage til at have rengøring hver måned. 

- Forsvundne udstyr: der er forsvundet stepbræt mv. 
- Rygter om salg af stoffer: problematikken vendes med viceværterne og UB. 


